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Etablering av en utvärderingsprocess  
av disciplinnämnden 
  
 
Bakgrund:  
Etablerandet av disciplinnämnden har varit välkommet tillskott i svensk friidrotts struktur. Vi 
har fått en instans som kan hjälpa oss att göra vår idrott tryggare och mer välkomnande. 
Frågor som tidigare varit del för förbundsstyrelsen har nu en egen instans. Det möjliggör att 
en verkställande struktur särskiljs från utredande och dömande. Förbundsårsmötet har 
också valt personer vi har förtroende för till att axla den viktiga rollen som disciplinnämnden 
innebär. 
  
Problem/förbättringsmöjligheter:  
Men vi saknar utvärderingsprocess för att veta  

● dels om disciplinnämnden gör ett bra jobb,  
● dels om ledamöterna axlar det ansvar som förbundsårsmötet gett dem. 

 
Avsaknaden av utvärderingsprocess innebär också att förbundsårsmöte fattar beslut om 
förnyat mandat utan ett lämpligt beslutsunderlag. 
  
Utvärderingen av disciplinnämnden är inte helt trivial eftersom den hanterar information som 
kan vara känslig. Det är emellertid inte disciplinnämndens beslut som ska utvärderas utan 
arbetet och processen för att säkerställa välgrundade beslut. Dessutom förutsätts 
disciplinnämnden kunna ha betydande integritet och en utvärderingsprocess får inte 
äventyra disciplinnämndens oberoende position. 
  
Yrkande:  
Vi yrkar på att  

• ge förbundsstyrelsen i uppdrag att till nästa förbundsårsmöte presentera en 
utvärderingsprocess av disciplinnämnden och dess ledamöter, som  

o tar hänsyn till de integritetsaspekter som är centrala att bevara i 
disciplinnämndens arbete  

o och som möjliggör för förbundsårsmötet att kunna fatta 
informationsbaserade beslut i valet av ordförande och ledamöter i 
disciplinnämnden. 

 


